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Geachte leden van de commissie ABM, 
 
In de brief van 8 februari 2022 heeft het college de vragen van Leefbaar Huizen over 
bovenvermeld onderwerp beantwoord (bericht van de griffie d.d. 9 februari 2022) . In april 
2022 heb ik u een tussenmededeling gestuurd. Inmiddels is het onderzoek gestart. Graag 
doe ik daar een volgende tussenmededeling over. 
 
Nadat de Historische Kring Huizen gemotiveerd heeft bedankt voor de opdracht, meldde de 
heer Hermans (wetenschappelijk onderzoeker W.O.-2) zich bij de gemeente. In zijn bericht 
schreef de heer Hermans onder meer: 

“In het Nieuwsblad van Huizen dd. 28-4-2022 lees ik dat de gemeente Huizen 
contact heeft gehad met Ewoud Dooyer van de Historische Kring en dat deze afziet 
van een leidinggevende rol in een onderzoek naar Joods Vastgoed en de 
afwikkeling daarvan na de oorlog. Met Ewoud heb ik regelmatig contact over joodse 
dossiers. Ook in Laren, waar ik woon, heeft dezelfde discussie gespeeld. Recent 
had ik hierover nog contact met wethouder Calis, die aangaf dat het onderzoek 
eigenlijk anders had gemoeten. De nieuwe wethouder Financiën zal zich hierover 
straks opnieuw moeten buigen. Mocht u behoefte hebben, dan denk ik graag met u 
mee over een goede oplossing. U kunt mij op elk moment bereiken.” 

Dit bericht was voor mij aanleiding om met de heer Hermans vervolgcontact te zoeken over 
een (verdere) verkenning van het vraagstuk, zoals dat zich in Huizen al dan niet heeft 
voorgedaan. Deze contacten hebben geleid tot de volgende uitgangspunten, die inmiddels 
zijn vertaald in een onderzoeksopdracht, waarvoor de bestaande budgetten toereikend zijn. 

1. De heer Hermans voert een verkenning uit rond dit vraagstuk. Deze bestaat uit de 
vraag of, en zo ja, in welke mate dit vraagstuk zich in Huizen heeft afgespeeld. Hierbij 
wordt in eerste instantie – maar niet uitsluitend - aangehaakt bij de resultaten van 
eerder onderzoek, die zijn gepubliceerd via de website https://pointer.kro-ncrv.nl/hier-
staan-van-joden-onteigende-panden-bij-jou-in-de-buurt 

2. De resultaten van de verkenning worden gerelateerd aan de gestelde vragen van 
Leefbaar Huizen met het oog op de vraag in hoeverre het wenselijk is om voor één of 
meer panden vervolgonderzoek te doen.  
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Uiteraard kom ik bij u terug, zodra het onderzoek is afgerond of in vergaande vorm van 
afronding is. Ik verwacht u daarvoor in het derde kwartaal nader te kunnen berichten. 
 
Met vriendelijke groet, 
Niek Meijer, burgemeester 


